

Secondary Foundation Courses 中學基礎英語課程 (S1-S2)

September Semester 2018 & February Semester 2019

2018年9月學期及2019年2月學期

Secondary Foundation (Secondary 1-2)				
Venue 上課地點	Class Day 上課日期	Class Time 上課時間	Sept Sem 9月學期	Feb Sem 2月學期
MAIN 金鐘	Sat 星期六	10:15-12:15 / 15:45-17:45	01.09.2018-26.01.2019	09.02.2019-06.07.2019
	Sun 星期日	10:15-12:15 / 13:15-15:15	02.09.2018-27.01.2019	10.02.2019-07.07.2019

Course fee 學費 (38 hours 小時) :

HK\$4,980 (Mon-Thu 星期一至四) / HK\$5,500 (Fri 星期五) / HK\$6,000 (Sat-Sun 星期六至日) (HK\$131.10 - HK\$157.90 / Hour 小時)

English language centre address 英語教學中心地址	
MAIN 金鐘	British Council, 3 Supreme Court Road, Admiralty 金鐘法院道3號英國文化協會

Registered courses are neither transferable nor refundable except when a course is cancelled. The request of transfer in such circumstances does not include changing of study period.

Students who miss a class through illness, truancy or other personal commitments will not be permitted to attend an additional class, be given a refund or given any

After the course has started, only one transfer is permitted on the condition that the requested class is available and legitimate evidence has been presented.

Classes are filled on a first-come-first-served basis. Registrants will be placed on waiting list if the registration quota has been reached. Please contact our staff to leave
一經報名，除非有關課程取消，已繳學費不能轉讓或退還。轉班安排僅限於同一學季內課程。

學生無論因生病、曠課或私人理由而缺席課堂，將不獲安排補課、亦不獲退款或任何賠償。

開課後，只可轉班一次，但需視乎心儀的班別是否尚餘學額，並必須出示合理的證明。

學位以先到先得形式分配。如所選課程的學額已滿，可聯絡顧客服務中心職員將聯絡資料記錄於後補名單內。



Secondary Foundation Courses 中學基礎英語課程 (S3-S4)
September Semester 2018 & February Semester 2019
2018年9月學期及2019年2月學期

Secondary Foundation (Secondary 3-4)				
Venue 上課地點	Class Day 上課日期	Class Time 上課時間	Sept Sem 9月學期	Feb Sem 2月學期
MAIN 金鐘	Sat 星期六	10:15-12:15	01.09.2018-26.01.2019	09.02.2019-06.07.2019
	Sun 星期日	15:45-17:45	02.09.2018-27.01.2019	10.02.2019-07.07.2019

Course fee 學費 (38 hours 小時) :

HK\$4,980 (Mon-Thu 星期一至四) / HK\$5,500 (Fri 星期五) / HK\$6,000 (Sat-Sun 星期六至日) (HK\$131.10 - HK\$157.90 / Hour 小時)

English language centre address 英語教學中心地址

MAIN 金鐘 | British Council, 3 Supreme Court Road, Admiralty 金鐘法院道3號英國文化協會

Registered courses are neither transferable nor refundable except when a course is cancelled. The request of transfer in such circumstances does not include changing of study period.

Students who miss a class through illness, truancy or other personal commitments will not be permitted to attend an additional class, be given a refund or given any

After the course has started, only one transfer is permitted on the condition that the requested class is available and legitimate evidence has been presented.

Classes are filled on a first-come-first-served basis. Registrants will be placed on waiting list if the registration quota has been reached. Please contact our staff to leave

一經報名，除非有關課程取消，已繳學費不能轉讓或退還。轉班安排僅限於同一學季內課程。

學生無論因生病、曠課或私人理由而缺席課堂，將不獲安排補課，亦不獲退款或任何賠償。

開課後，只可轉班一次，但需視乎心儀的班別是否尚餘學額，並必須出示合理的證明。

學位以先到先得形式分配。如所選課程的學額已滿，可聯絡顧客服務中心職員將聯絡資料記錄於後補名單內。